

**School-ending Mass, Distribution of Academic Reports and Graduation cum Prize-giving Ceremony**  
**散學禮、派發成績表及畢業暨頒獎典禮**

**1. School-ending Mass 散學禮 (09 July 2018, Mon)**

All F.1 to F.5 students must come back to school before 8:10 a.m. to attend the School-ending Mass.

中一至中五級學生須於上午8時10分前回校出席散學彌撒。

**2. Distribution of Academic Reports 派發成績表**

**F.3 (05 July 2018, Thu)**

F. 3 students must come back to school before 8:10 a.m. to collect their report cards and booklists.

中三級學生須於上午8時10分前回校領取成績表及書單。

**F.1 – F.2 and F.4 – F.5 (09 July 2018, Mon)**

Report cards and textbook list will be distributed after the School Ending Mass.

中一、中二及中四至中五級學生將於散學彌撒後返回班房領取成績表及書單。

**3. Graduation cum Prize-giving Ceremony 畢業暨頒獎典禮 (09 July 2018, Mon)**

**All Prize winners 所有得獎者:**

It is our honour to have Dr. Luk Che Chung, the Cluster Chief Executive, Hong Kong West Cluster, to address the ceremony and present the certificates of graduation. Please refer to the details below:

本校很榮幸獲醫院管理局港島西聯網總監陸志聰醫生應邀擔任畢業典禮主禮嘉賓，並向各畢業生致辭及頒贈畢業證書。當日安排如下：

4:00 p.m. Prize winners are to report to the teacher-in-charge at the MPH  
獲獎同學到多用途室報到

4:30 p.m. All F.6 graduates and prize winners are to be seated in the school hall  
所有中六級學生及獲獎同學進入禮堂就座

5:00 p.m. Graduation cum Prize-giving Ceremony begins  
畢業典禮開始

**\*\* All students must wear proper school uniform. For enquiries, please contact Ms. Irene Ip, Vice Principal, at 2741-5034.**

所有學生必須穿著整齊校服出席，如有查詢，可致電2741-5034與葉翠娥副校長聯絡。